
Zápis  
                  z jednání kolegia děkana konaného dne 27. 11. 2006 

 
Přítomni: prof. PhDr. Josef Kovalčuk, prof. Petr Oslzlý, doc. Silva Macková, Mgr. Aleš 

Záboj, MgA. Ondřej Vodička, Ing. Ivana Oulehlová, MgA. Lucie Abou, Bc. Sylva 
Tománková 

 
 
I.    Chod fakulty: 

 Kolegium projednalo žádost Akademického centra studentských aktivit (ACSA) – účast 
formou vyplnění dotazníku na národním šetření studentů (otázka malého počtu studentů 
DIFA, které může zkreslit konečné výsledky; proděkanka Macková zpracuje návrh dopisu, 
který bude vyjadřovat oficiální stanovisko DIFA a vysvětlovat jeho důvody). 

 Kolegium děkana zhodnotilo průběh křtu knihy prof. B. Srby „Víc než hry“.  Akce byla 
hodnocena pozitivně. V souvislosti s využitím prostor místnosti č. 202 se zvažuje možnost 
pokrytí podlahy pro podobné příležitosti (koberec?!?). 

 8. prosince od 14.00 hod. proběhne na divadelní fakultě hodnocení muzikálových 
představení v Martě: Princezna T., Masky; diskusi povede MgA. Lukáš Rieger, Ph.D. 

 Kolegium děkana stanovilo termín zasedání Umělecké rady DIFA JAMU. Ta proběhne 
dne 19. ledna 2007 od 10.30 hod. Na programu bude projednání zahájení profesorských a 
habilitačních řízení: doc. Nika Brettschneiderová, doc. Mgr. Jana Hlaváčková, doc. MgA. 
Arnošt Goldflam, MgA. Ivo Krobot, doc. PhDr. Silva Macková, MgA. Zbyňek Srba 
Ph.D.,doc. PhDr. Petr Osolsobě,Ph.D. i některých dalších žádostí z jiných škol.  

 Kolegium projednalo otázku akreditace přípravy habilitačních a profesorských řízení,  
(podklady na rektorát budou odevzdány v průběhu března 2007) a akreditaci předmětů v 
anglickém jazyce. Žádost o akreditaci v  anglickém jazyce bude zaslána po zpracování 
Akreditační komisi. DIFA dodá podklady v ČJ, rektorát zajistí překlady. 

 děkan informoval o průběhu zasedání Umělecké rady na VŠMU v Bratislavě, kterého se 
zúčastnil v pátek 24. listopadu 2006. 

 tajemník DIFA informoval o výsledcích  jednání ekonomické komise: čerpání finančních 
prostředků (příspěvek, dotace, granty, projekty), problematika poplatků studentů v rámci 
studia, změny novely Vysokoškolského zákona, reálná možnost postupného zavedení 
školného, pozdní proplácení cestovních příkazů. 

 žádost dvou studentů II. ročníku divadelního manažerství (Červenková, Lukášková) o 
proplacení cestovních nákladů na festival Zlomvaz Praha 2006 byla zamítnuta pro pozdní 
odevzdání žádosti (jiný akademický rok). 

 KD projednalo otázku řešící autorská práva při promítání filmů v rámci výuky. Jedná se 
jak o záznamy z České televize, tak i o materiály z videopůjčovny či nakoupené (tzv. levné 
edice) - filmy slouží pouze k vnitřní potřebě školy v rámci výuky. Prof. Švanda doloží seznam 
promítaných (a požadovaných) filmů včetně data vydání – event. edice a případnou 
dostupnost filmů - pro nákup knihovny; právní formulaci a oficiální stanovisko DIFA zajistí 
tajemník u Mgr. Prokeše. 

 kolegium projednalo otázku autorských práv studentských prací v rámci vysílání Českého 
rozhlasu. 



 tajemník DIFA informoval o přípravách inventury 2006 (v roce 2008 je plánována 
inventarizace pomocí čárkového kódu, jenž by měl být postupně zaváděn od příštího 
kalendářního roku). 

 děkan informoval o schůzce s vedoucí ateliéru taneční pedagogiky (doc. Vondrovou): z ní 
vyplývá, že je potřeba zajistit připojení PC k síti (tajemník řeší s OVIS – Ing. Buřil). 
V budoucnu je pro studenty nezbytná povinnost státní zkoušky z pedagogiky a psychologie. 
Současní studenti 1. ročníku ji absolvují ve třetím roce studia (tzn. v ak. roce 08/09), studenti 
současného 4. ročníku studia ji budou mít zařazenou „zkušebně“ – tzn. volitelně. 

 kolegium projednalo a vyjádřilo podporu Theatre Brett ve Vídni. Jeho čelní 
představitelka, doc. Nika Brettschneiderová požádala o stanovisko děkana fakulty, který jej 
vyslovil a přislíbil případnou prezentaci DIFA JAMU v rámci festivalu na jaře 2007. 

 

II. Studijní záležitosti: 
 Ing. Ivana Oulehlová informovala o počtu přihlášených uchazečů o studium na DIFA 

JAMU a problematice elektronického přihlašování. 

 

 III. Zahraniční záležitosti: 
 Bc. Tománková bude informovat o průběhu příprav ateliéru činoherního herectví Oxany 

Smilkové, CSc. na cestu do Moskvy s představením „Hra na Leara“ v termínu 3. – 8. prosince 
2006. 

 děkan informoval  o projeveném zájmu polské divadelní školy Státní divadelní Akademie 
Alexandra Zelwerowicze ve Varšavě, která zaslala DIFA přihlášku na mezinárodní festival, 
který se uskuteční na konci června a začátku července 2007. 

 IV. Programy a granty: 
 kolegium stanovilo termín (na 20. ledna 2007) pro odevzdání posudků řešitelů projektů 

FRVŠ k závěrečnému oponentnímu řízení FRVŠ. 

 tajemník informoval o schválení grantu podaného v rámci III. výzvy ESF „Multimédia“, 
jenž byl přijat v plné výši. Realizace bude probíhat od 1. ledna 2007 po dobu 18 měsíců, je 
třeba se intenzivně věnovat jeho přípravě (např. přijmout projektového manažera na 0,5 
pracovního úvazku; DIFA zváží dofinancování druhé poloviny úvazku v rámci posílení 
administrativních sil fakulty); informoval i o čerpání financí v rámci rozvojových projektů; 

 studenti 2. ročníku oboru Muzikálového herectví podali žádost o Grant Dilia s projektem            
„I ti druzí“; prof. Kovalčuk (vedoucí ateliéru II. ročníku div. dramaturgie) podal žádost o 
Grant Dilia s projektem „Salón původní tvorby“.  

 MgA. Lucie Abou informovala o průběhu grantu FRVŠ prof. Ctibora Turby, prof. 
Poglazova a o celkovém čerpání projektů FRVŠ;  

 doc. Silva Macková informovala o průběhu nového kurzu Dramatické výchovy a 
chystané možnosti kombinovaného studia od akademického roku 2007/08; bližší informace 
jsou na www.jamu.cz, www.drama.cz;  

 

 

zapsala: S. Tománková      

http://www.jamu.cz/
http://www.drama.cz/

